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ROMÂNIA 
JUDEŢUL CONSTANŢA 
MUNICIPIUL CONSTANŢA 

CONSILIUL LOCAL 
 

 

 

 

     PROCES-VERBAL 

   
 

 
În conformitate cu prevederile art. 138, alin. 13 din OUG nr. 57/2019 privind 

Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, se întocmește procesul-

verbal încheiat astăzi, 10.10.2023, în şedinţa extraordinară, cu convocare de îndată, 
a Consiliului local al municipiului Constanţa convocată prin Dispoziția nr. 

3067/09.10.2023 a primarului municipiului Constanța. Ședința se desfășoară prin 
mijloace electronice, pe o platformă online de videoconferință. 

  

 La ședință participă:  27 de consilieri (Andrei Mihaela, Arghirescu Adriana, 
Avătavului Costin-Valeriu, Badea Aura–Cerasela, Caragheorghe Dumitru, Casimceali 

Ateș, Călin Iulian, Cocargeanu Florin-Daniel, Constantin Nicolae, Dede Perodin, Dobre 
Ioana–Claudia, Garip Mirela, Georgescu Daniel, Iacob Florin-Cătălin, Liviu Merdinian, 

Mihăilescu Cristian, Nazîru Alexandru-Marian, Nicolae Irinela, Ochiuleț Mihai, Omocea 
Cristian, Popescu Cristiana, Răsăuțeanu Costin-Ioan, Rusu Ionuț, Stavăr-Vergea 
Romeo, Tatu Daniel-Gigi, Tincu Cristian, Tulică Marius) din 27 de consilieri în funcție, 

dl. primar Vergil Chițac și d-na secretar general Fulvia-Antonela Dinescu. Ședința 
este condusă de domnul consilier Marius Tulică numit președinte de ședință prin HCL 

nr. 409/2023.  
 
Dl. Marius Tulică – președinte de ședință 

Bună ziua dragi colegi! Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului local 
Constanța din data de 10 octombrie 2023.  

O rog pe doamna secretar general să facă prezența! 
 

       D-na Fulvia Antonela Dinescu  – secretar general 

Bună ziua! Voi da citire listei de prezență. 
 (se face prezența)  

Sunt prezenți 27 de consilieri. 
 

Dl. Marius Tulică – președinte de ședință 

Vă rog să îmi spuneţi dacă sunt înscrieri la cuvânt pentru astăzi! 
 

Dl Ionuţ Rusu – consilier local 
       Ori de câte ori va fi nevoie. 
 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
        La punctele 2, 3 şi 4 la pachet. 

 Mulţumesc! 
 
Dl Marius Tulică – președinte de ședință 

       Din partea grupului PSD? 
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Dl Răsăuțeanu Costin-Ioan – consilier local 
        La punctul numărul 1 şi ori de câte ori va fi nevoie. Mulţumesc! 
 

Dl Marius Tulică – președinte de ședință 
 Mai avem o înscriere la cuvânt, domnul Sorin Belu la punctele numărul 2, 3 şi 

4. 
 

Dl Marius Tulică – președinte de ședință 

 Supunem la vot ordinea de zi! 
   Cu 27 de voturi pentru, proiectul ordinii de zi a fost aprobat. 

 
       Voi da citire primului proiect de pe ordinea de zi. 

Am înţeles că avem 2 amendamente din partea grupului PSD. 

Proiect de hotărâre nr. 436/2023 privind rectificarea bugetului local pe anul 
2023; 

iniţiator: primar Vergil Chiţac 
 - aviz Comisia de specialitate nr. 1   

D-na Fulvia Antonela Dinescu  – secretar general 

Aici au fost primite două amendamente. 
 

Primul amendament înregistrat cu numărul 195606/10.10.2023 la proiectul de 
hotărâre nr. nr. 436/2023 privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 

În motivaţie se precizează: Având în vedere HCL nr. 347/2023 pentru aprobarea 
necesităţii şi oportunităţii obiectivului de investiţii „Bazin de înot şi Sală de sport 
multifuncţională pentru persoanele cu dizabilităţi”, este necesară înscrierea unei 

noi poziţii în Anexa 3, Lista de studii şi proiecte pe anul 2023: „Elaborare 
documentaţie tehnico-economică aferentă obiectivului de investiţii Bazin de înot 

şi Sală de sport multifuncţională pentru persoanele cu dizabilităţi.” 
Este un amendament de modificare care se referă la modificarea textului original 
din proiectul de hotărâre nr. 436/2023 prin faptul că: „Se diminuează cu suma 

de 200.000 de lei Capitolul 70 Anexa 2, 2 bis intitulată „Alte cheltuieli cu bunuri 
şi servicii” şi textul modificat se referă la introducerea sumei de 200 000 de lei 

la Capitolul 67, Anexa 2, 2 bis şi Anexa 3 – Lista de studii şi proiecte pe anul 
2023 şi se înscrie o nouă poziţie: „Elaborare documentaţie tehnico economică 
aferentă obiectivului de investiţii Bazin de înot şi Sală de sport multifuncţională 

pentru persoanele cu dizabilităţi.” Iniţiatorul este domnul consilier local Costin -
Ioan Răsăuţeanu în numele grupului consilierilor locali PSD. 

 
Dl. Marius Tulică – președinte de ședință 
Domnul Răsăuţeanu vă rugăm! 

 
Dl. Costin-Ioan Răsăuţeanu – consilier local 

Aici doamna secretar dacă puteţi să daţi citire ambelor amendamente, eu voiam 
doar să fac un apel către colegii consilieri să dea un vot favorabil acestor două 
amendamente pentru a putea trece mai departe respectând toate etapele 

procedurale pentru înfiinţarea, pentru construirea acestui Bazin de înot şi Sală 
de sport pentru persoanele cu dizabilităţi respectiv înfiinţarea celor patru 

„Centre de asistenţă şi recuperare pentru seniori”.  
Îmi doresc ca aceste proiecte să devină realitate cât mai repede şi am încredere 
că votul pe care îl veţi da va face ca aceste proiecte să demareze mai repede, 

proiecte care sunt foarte aşteptate de către constănţeni. 
Mulţumesc! 
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D-na Fulvia Antonela Dinescu  – secretar general 
Amendamentele trebuie citite şi votate pe rând de aceea am citit primul 
amendament care se referă la suplimentarea din capitolul 67, următorul este 

cel referitor la suplimentarea din capitolul 68 de aceea am şi citit primul 
amendament, o să îl citesc şi pe al doilea dar trebuie votat primul. 

 
 Dl. Marius Tulică – președinte de ședință 
Supunem la vot primul amendament. 

Cu 26 de voturi pentru amendamentul a trecut. 
Rog citirea amendamentului numărul doi. 

 
D-na Fulvia Antonela Dinescu  – secretar general 
Amendamentul înregistrat cu numărul 195610/10.10.2023 la proiectul de 

hotărâre nr. nr. 436/2023 privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 
În motivaţie se precizează: Având în vedere HCL nr. 346/2023 privind aprobarea 

demarării înfiinţării a patru „Centre de asistenţă şi recuperare pentru seniori”, 
este necesară alocarea unei sume necesare închirierii celor patru spaţii” 
Este un amendament de modificare care se referă la modificarea textului original 

din proiectul de hotărâre nr. 436/2023 : „Se diminuează cu suma de 550. 000 
de lei Capitolul 70 Anexa 2, 2bis „Alte cheltuieli cu bunuri şi servicii” şi textul 

modificat se refera la „Se suplimentează cu suma de 550.000 de lei Capitolul 
68, Asigurări şi asistenţă socială, Anexa 2, 2bis – Chirii, cod indicator 20.30.04” 

 
Dl. Marius Tulică – președinte de ședință 
Supunem la vot amendamentul numărul doi. 

Cu 27 de voturi pentru amendamentul numarul doi a trecut. 
 

Supunem la vot proiectul de hotărâre în integralitatea lui. 
  Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

 

Proiectul numărul 2 de pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre nr. 437/2023 pentru modificarea HCL nr. 100/2019 privind 
aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor 

indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Îmbunătăţirea 
mobilităţii în municipiul Constanţa, între Gara CFR şi staţiunea Mamaia”; 
iniţiator: primar Vergil Chiţac 
- aviz Comisia de specialitate nr. 1   

 

Aici avem înscrieri de cuvânt. 

Îi dăm cuvântul domnului Belu 

 

Dl. Sorin Belu – invitat 

Bună ziua! 

Voi reprezenta Partidul Verde Constanţa. 

Întâi aş avea o întrebare pentru domnul primar, dacă se poate răspunde. 

Domnul primar în actele care au fost la semnarea contractului pe bd. 

Lăpuşneanu şi bd. 1 Decembrie 1918, trotuarul trebuie să fie cu dale sau asfaltat 

cu bitum? 

Mulţumesc! 
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În altă ordine de idei vreau să avem în vedere indicatorii tehnici şi atunci când 

primăria a semnat aceste contracte trebuiau să fie şi inspectorii pe teren după cum 

se poate observa realitatea din teren nu e în concordanţă cu lucrările care sunt. 

 De aceea deşi ei pe bună dreptate poate cer ajustarea fondurilor, dar trebuie 

să vedem şi situaţia de pe teren chiar dacă preţurile unele au crescut, fiecare firmă 

îşi asumă după un an de zile sau doi ani de zile cât cred că sunt lucrările şi nişte 

pierderi, nu putem să câştigăm 100%. 

Mulţumesc mult! 

 

Dl. Vergil Chiţac – primar 

La prima întrebare proiectul nu a fost prevăzut cu dale pe trotuare ci cu asfalt, 

ăsta este răspunsul, iar la a doua întrebare nu ştiu cum consideraţi dumneavoastră, 

pot şi eu să consider la fel dar important e ce spune legea. 

Dacă legea spune că din cauza inflaţiei, a măririi preţurilor, a crizei energetice  

au dreptul la astfel de ajustări de preţuri şi coeficienţii sunt foarte clar stipulaţi noi 

trebuie să aplicăm legea. 

Deci e dreptul lor şi cu asta basta. 

Noi le-am făcut plăţile conform legii. 

 

Dl. Marius Tulică – președinte de ședință 
Din partea grupului USR intervenţia. 

 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Mulţumesc! 

Eu o să mă refer la toate cele trei proiecte în această intervenţie. 

Fiind vorba de o sumă destul de mare 56 de milioane de lei pentru toate cele 

trei proiecte, asta ca majorare faţă de indicatorii iniţiali, aş vrea să îl întreb pe domnul 

primar dacă această sumă va fi acoperită din bugetul local că nu mi-a fost clar din 

Comisie. 

 

Dl. Vergil Chiţac – primar 

Această sumă, o parte din bugetul local, o parte o să o acoperim din împrumutul 

pe care l-am făcut la bancă şi care este în faza de aprobare la CAIL (Comisia de 

aprobare a împrumuturilor locale), comisia de la Ministerul finanţelor. 

 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Acel împrumut nu avea destinaţia asta, doar pentru cofinanţări trebuia să fie 

folosit iniţial nu şi pentru creşterile de preţuri, cel puţin aceasta a fost discuţia la 

momentul respectiv. 

În fine nu contează, dar în ultima şedinţă de consiliu local ne-aţi spus că nu se 

poate aplica nicio penalizare pentru firmele care lucrează la aceste proiecte pentru 

că toate proiectele sunt în termen dar ştim foarte bine că s-a prelungit termenul de 

câteva ori, acest lucru fiind vizibil chiar pe panourile de informare unde se aplicau tot 

felul de noi termene peste cele anterioare şi acum ne spuneţi că merită aceste 

ajustări. 

 

Dl. Vergil Chiţac – primar 

Nu ştiu ce nu aţi înţeles, mai explic o dată. 
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Penalităţi am aplicat nu pentru faptul că nu s-au încheiat lucrările pentru că 

toate proiectele astea au avut acte adiţionale de prelungire a termenului foarte bine 

motivate şi cu hârtii care justifică şi stau în spatele lor emise de supervizori, mortivaţii 

ale antreprenorilor cu care noi am fost de acord. 

Gândiţi-vă numai că în zona centrală a fost o suprapunere de trei proiecte, 

proiectul lui RAJA, proiectul nostru de schimbare a termiei şi proiectul ăsta, la fel pe 

Lăpuşneanu. 

În mod inevitabil când ai trei proiecte suprapuse, cu trei antreprenori diferiţi, cu 

trei diriginţi de şantier diferiţi, trei surse de finanţare diferite apar situaţii pe care nu 

le poţi prevede şi care duc la prelungirea termenelor . 

Deci nu putem să aplicăm penalităţi pentru prelungirea termenelor atâta timp 

cât ei sunt în termen prin actele adiţionale prin care aceste termene s-au prelungit, 

în schimb le-am aplicat penalităţi pentru altceva, pentru custodii sau alte chestiuni 

care sunt prevăzute în lege. 

Staţi liniştiţi că noi suntem controlaţi pe de o parte, pe de altă parte avem şi noi 

aici în interior, probabil că ştiţi loucrul ăsta şi dacă nu ştiţi vă spun eu acum, o serie 

întreagă de mecanisme şi filtre şi până când să semnez eu serviciile de specialitate 

din primărie se uită foarte atent pe hârtii. 

Aveţi ceva cu antreprenorii ăştia? 

Ce aţi vrea să aducă bani de acasă? 

Să finanţeze ei Constanţa? 

Tot insistaţi pe penalităţile astea. 

 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Dacă tot vorbiţi de zona centrală, acolo un an şi jumătate nu s-a lucrat. 

 

Dl. Vergil Chiţac – primar 

Nu s-a lucrat că au fost trei suprapuneri de proiecte. 

 Dumneavoastră voiaţi să punem granitul înainte de a schimba RAJA? 

 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

În proiect ne spuneţi de această majorare totală şi menţionaţi nişte modificări 

generate de dispoziţii de şantier dar nu ne spuneţi valoarea acestor dispoziţii de 

şantier şi ce au prevăzut ele. 

Putem înţelege o modificare a preţului şi a costurilor, ale materialelor dar aceste 

dispoziţii de şantier cât au însumat din valoarea totală şi nici nu ne spuneţi care au 

fost aceste dispoziţii, dacă aceste dispoziţii au fost date în urma unor greşeli 

constatate sau de ce au fost date aceste dispoziţii de şantier şi ce au modificat ele. 

Dl. Vergil Chiţac – primar 

Dispoziţiile de şantier au fost date conform legii. 

 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Ar trebui să ne spuneţi şi nouă care este valoarea lor pentru că ne cereţi să 

majorăm costurile, să majorăm indicatorii dar nu ne spuneţi care este valoarea 

acestor dispoziţii care este cu totul altceva faţă de creşterile de preţuri. 
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Dl. Vergil Chiţac – primar 

Dispoziţiile de şantier dincolo de faptul că au o componentă de modificare de 

proiect au şi componente de costuri, iar costurile astea pe de o parte reies din 

renunţări şi NCS-uri (notele de comandă suplimentare) pe de altă parte. 

Bineînţeles că ele includ şi creşterile de cheltuieli, ajustările de preţuri, ce e greu 

de înţeles din chestia asta.  

 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 

Modificările de proiect noi nu le ştim şi cât înseamnă modificările de proiect. 

 

D-na Ani-Viorica Merlă – director Direcţia dezvoltare şi fonduri europene 

Bună ziua! 

Într-o dispoziţie de şantier sunt trecute cantităţile real executate aşa cum a 

precizat şi domnul primar Chiţac, cantităţi de materiale şi lucrări la care s-a renunţat 

sau cantităţi şi materiale suplimentare de care este nevoie pentru buna desfăşurare 

a lucrării respective. 

Toate aceste dispoziţii de şantier apar în urma unor note de constatare din 

şantier care merg la proiectant care le aşează într-o dispoziţie de şantier care merge 

înapoi la liste de cantităţi, la supervizor şi la constructor. 

Aprobarea unei dispoziţii de şantier se face prin act adiţional la contractul de 

execuţie lucrări, nu face obiectul acestei hotărâri de consiliu local. 

Actele adiţionale la contractele de execuţie există în primărie, ele se încarcă în 

sistemul MySMIS, se trimit la autorităţile, organism intermediar şi autoritatea de 

management, se aprobă, după care putem executa în baza lor şi deconta lucrările 

respective. 

Aceste trei hotărâri de consiliu pe care le-am supus atenţiei dumneavoastră 

astăzi prevăd toate modificările însumate valoric la nivel 31 iulie 2023, tocmai pentru 

a arăta comisiei CAIL (Comisia de aprobare a împrumuturilor locale), că între timp 

faţă de hotărârea consiliului local cu anexa respectivă pe care s-a fundamentat 

împrumutul, cheltuielile din bugetul local datorate acestor lucrări sau ajustărilor 

legale care s-au aplicat contractelor de execuţie sunt mult mai mari şi astfel să putem  

fundamenta împrumutul despre care aveţi cunoştinţă cu toţii. 

 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Eu asta am înţeles foarte bine, eu întrebam doar pentru că aţi spus că printr-o 

dispoziţie de şantier pot fi modificate cantităţi, pot fi modificate materialele, de 

exemplu cum s-a modificat pe Lăpuşneanu, s-a trecut de la bitum la dale, e o 

modificare făcută prin dispoziţie de şantier. 

Pe noi ne interesau aceste dispoziţii de şantier, nu ajustările pe care le putem 

înţelege la preţuri ci dispoziţiile de şantier prin care se modificau aceste lucrări şi câte 

costuri din cele 56 de milioane au fost generate de dispoziţiile de şantier de modificare 

a proiectului. 

 

D-na Ani-Viorica Merlă – director Direcţia dezvoltare şi fonduri europene 

 Am înţeles şi v-am explicat că aceste dispoziţii de şantier fac obiectul unor acte 

adiţionale la contractul de execuţie lucrări, nu fac obiectul acestei hotărâri de consiliu, 

unde noi pe parcursul execuţiei şi derulării contractului de execuţie le-am însumat şi 

am ajuns la 31 iulie la aceste valori pe care vi le-am supus atenţiei dumneavoastră. 
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Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Puteaţi să ne supuneţi atenţiei şi suma respectivă, cât la sută reprezintă, puteaţi 

să treceţi în referatul de aprobare sau în raportul de specialitate care este foarte 

succint. 

 

D-na Ani-Viorica Merlă – director Direcţia dezvoltare şi fonduri europene 

Domnul consilier dacă îmi permiteţi! 

În referat este menţionat procentul la care s-a ajuns, până în 15% este aşa cum 

permite legea. 

 

Dl. Florin-Daniel Cocargeanu – consilier local 
Cu tot cu ajustări? 

Pe mine mă interesează separat. 

 

D-na Ani-Viorica Merlă – director Direcţia dezvoltare şi fonduri europene 

Modificările sunt cu până în 15%. 

 

Dl. Marius Tulică – președinte de ședință 

Mulţumim doamna director! 

Supunem la vot proiectul de la punctul numărul 2. 

Cu 20 de voturi pentru (Andrei Mihaela, Arghirescu Adriana, Avătavului Costin-

Valeriu, Casimceali Ateș, Călin Iulian, Constantin Nicolae, Dede Perodin, Dobre 

Ioana–Claudia, Garip Mirela, Georgescu Daniel, Liviu Merdinian, Mihăilescu Cristian, 

Nazîru Alexandru-Marian, Nicolae Irinela, Omocea Cristian, Popescu Cristiana, 

Răsăuțeanu Costin-Ioan, Rusu Ionuț, Tatu Daniel-Gigi, Tincu Cristian, Tulică Marius) 

şi 7 împotrivă (Badea Aura–Cerasela, Caragheorghe Dumitru, Cocargeanu Florin-

Daniel, Iacob Florin-Cătălin, Ochiuleț Mihai, Popescu Cristiana, Stavăr-Vergea 

Romeo), proiectul a trecut. 

 

Proiectul numărul 3 de pe ordinea de zi: 

 

Proiect de hotărâre nr. 438/2023 pentru modificarea HCL nr. 99/2019 privind 
aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor 

indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Acces şi mobilitate 
pietonală în zona centrală a municipiului Constanţa”; 

iniţiator: primar Vergil Chiţac 
 aviz Comisia de specialitate nr. 1    

 

Şi aici avem o intervenţie domnul Belu Sorin. 

 

Dl. Sorin Belu – invitat 

Mulţumesc mult! 

Bună ziua! 

Tot un punct de vedere al Partidului Verde şi al multor cetăţeni din oraşul 

Constanţa. 

Domnule primar ne-aţi spus de nenumărate ori că pe strada Ştefan cel Mare sau 

în zona au fost concomitent mai multe lucrări, atunci puteţi să ne explicaţi de ce un 

an şi ceva după ce au început lucrările pe str. Cuza Vodă, pe str. Ştefan cel Mare a 

fost scos bitumul, deci trotuarul tot, iar un an de zile în afară de cei de la cabluri care 
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au trecut pe Cuza Vodă şi de abia în 2023 au venit RAJA şi cu RADET să schimbe 

conductele. 

Încă un lucru foarte important, unde era înainte Poliţia, acum SRI-ul, str. 

Atelierelor şi cu str. I.G.Duca, acel tronson nu a avut de schimbat RADET, RAJA, deci  

măcar acea zonă până în 2022 putea fi dată la gata. 

Pentru această stradă nu ştiu dacă îşi merită acea creştere în afară de acel cum 

aţi zis şi dumneavoastră în lege există posibilitatea pentru că au crescut unele 

materiale. 

Mulţumesc mult! 

 

Dl. Marius Tulică – președinte de ședință 
Mulţumim domnul Belu! 

Vă rog să votaţi! 

Cu 18 voturi pentru (Andrei Mihaela, Arghirescu Adriana, Avătavului Costin-

Valeriu, Casimceali Ateș, Călin Iulian, Dede Perodin, Garip Mirela, Georgescu Daniel, 

Liviu Merdinian, Mihăilescu Cristian, Nazîru Alexandru-Marian, Nicolae Irinela, 

Omocea Cristian, Răsăuțeanu Costin-Ioan, Rusu Ionuț, Tatu Daniel-Gigi, Tincu 

Cristian, Tulică Marius) şi 7 împotrivă (Badea Aura–Cerasela, Caragheorghe Dumitru, 

Cocargeanu Florin-Daniel, Iacob Florin-Cătălin, Ochiuleț Mihai, Popescu Cristiana, 

Stavăr-Vergea Romeo), proiectul a trecut. 

 

Proiectul numărul 4 de pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre nr. 439/2023 pentru modificarea HCL nr. 98/2019 privind 
aprobarea documentaţiei de avizare a lucrărilor de intervenţie şi a principalilor 

indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii „Îmbunătăţirea 
mobilităţii în municipiul Constanţa, zona bd. 1 Mai – Şoseaua Mangaliei”; 

iniţiator: primar Vergil Chiţac 

 aviz Comisia de specialitate nr. 1 
 

Şi aici avem o intervenţie domnul Belu Sorin. 

 

Dl. Sorin Belu – invitat 

Mulţumesc mult! 

 Către domnul primar întrebarea: ”Cine a suportat lucrările făcute de două ori 
la podul Dorally pentru că ni se spun că au fost studii înainte şi s-au semnat, oare 

cum de nu au ştiut de piatra cubică şi au venit şi au asfaltat din nou iar constănţenii 
au suportat de două ori acel calvar şi acum dacă mergeţi în zona respectivă este un 

calvar. 
 

Dl. Marius Tulică – președinte de ședință 

Mulţumim domnul Belu! 

Vă rog să votaţi! 
 

Cu 18 voturi pentru (Andrei Mihaela, Arghirescu Adriana, Avătavului Costin-

Valeriu, Casimceali Ateș, Călin Iulian, Dede Perodin, Garip Mirela, Georgescu Daniel, 

Liviu Merdinian, Mihăilescu Cristian, Nazîru Alexandru-Marian, Nicolae Irinela, 

Omocea Cristian, Răsăuțeanu Costin-Ioan, Rusu Ionuț, Tatu Daniel-Gigi, Tincu 

Cristian, Tulică Marius) şi 8 împotrivă (Badea Aura–Cerasela, Caragheorghe Dumitru, 

Cocargeanu Florin-Daniel, Garip Mirela, Iacob Florin-Cătălin, Ochiuleț Mihai, Popescu 

Cristiana, Stavăr-Vergea Romeo), proiectul a trecut.  
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  Proiectul numărul 5 de pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre nr. 441/2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economice (Studiu de fezabilitate completat cu elemente specifice din documentaţia 
de avizare a lucrărilor de intervenţii – DALI/documentaţii pentru obţinere 

avize/acorduri solicitate prin Certificatul de urbanism) pentru obiectivul de investiţii 
„Creşterea eficienţei energetice a imobilului Spitalul Municipal Constanţa”;  

iniţiator: primar Vergil Chiţac 
 aviz Comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 4      

 

Vă rog să votaţi! 

Cu 27 de voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

 

  Proiectul numărul 6 de pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre nr. 440/2023 privind aprobarea Planului urbanistic zonal 
„Delavrancea”, municipiul Constanţa, iniţiator UAT municipiul Constanţa; 

iniţiator: primar Vergil Chiţac 
 aviz Comisia de specialitate nr. 2   

 

Vă rog să votaţi! 
Cu 27 de voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

 
Proiectul numărul 7 de pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre nr. 435/2023 pentru modificarea HCL nr. 82/2023 privind 
aprobarea organizării reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar de 

stat şi particular din municipiul Constanţa pentru anul şcolar 2023-2024, cu 
modificările ulterioare;  

iniţiatori: consilieri locali Ionuț Rusu, Romeo Stavăr-Vergea, Irinela Nicolae, 
Liviu Merdinian, Mirela Garip; 
avize Comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5 

 

Vă rog să votaţi! 
Cu 26 de voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

 

   Au fost supuse la vot toate proiectele de pe ordinea de zi. 

   Vă mulţumesc frumos! 
   O zi bună! 

 
        Președinte ședință,                                             Secretar general, 
            Marius TULICĂ                                          Fulvia-Antonela DINESCU 

 

 

                                                                             Elaborat, 

                                              consilier superior Corina-Despina IORGOVAN 


